
 

 

  1(1) 
 

 2018-10-10       
 

  

 
 
 

Anteckningar förda vid möte med föräldraråd 2018-10-10 
Verksamhetschef Mia Aversjö inleder med att gå igenom förvaltningens 
verksamhetsplan med bl.a. elevernas resultat från juni 2018. För andra året i rad 
förbättras elevernas resultat.  

 

Vialund 
Duschväggarna på Kumlaby. Förvaltningen väntar in utvärdering från 
pedagogerna på Kumlaby för att komma vidare i frågan.  
Chromebooks positivt. Avtalen går inte att godkänna via mobilen, bara via iPhone 
och datorn. 
Elevhälsan räcker inte till. 
Prao återinförs, svårigheter att hitta platser för eleverna där de får göra saker och 
inte bara bli passiva. 
 
Skogstorp 
Har inte haft föräldraforum pga nya rektorer. En klass har inte fått samma mat 
som övriga pga att de äter sent. 
 
Lillheden 
Har inte haft föräldraforum. Oro för Lillhedens framtid. 
 

Kumlaby/Tallängen 

Kumlaby har haft forum och diskuterade resultat. Skolfoto har också diskuterats 
och kommer tas bort men vissa skolor har ett år kvar på sitt avtal.  

Maten på Tallängen tar slut. Mia tar med sig frågan imorgon. 

 

 

Förvaltning för livslångt lärande 
Ann-Sofie Vennerstrand 
Förvaltningschef 
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